

## Change of technical price limits for European Power Futures

Dear Trading Participants,

the European Energy Exchange (EEX) will increase the maximum price limit for order entry, trade matching and trade registration of European Power Day Futures, Power Weekend Futures and Power Week Futures from currently +3,000 EUR/MWh to +4,000 EUR/MWh. For EEX GB Power Futures, the maximum price will be increased to 4,000 GBP/MWh. The changes become effective as of **8 August 2022**.

The adjustment of the maximum price limit for these contracts follows the increase of the harmonised maximum clearing price for Single Day-Ahead Coupling (SDAC) from +3,000 EUR/MWh to +4,000 EUR/MWh, which came into effect on 11 May 2022 as well as the high prices of 2,712.99 and 2,987.78 EUR/MWh reached on 3 April 2022 (delivery date 4 April) in France, in hours 8 and 9, respectively.

The maximum price limit for the other Power Products (i.e. Month, Quarter, Year Futures and Options) will remain at +3,000 EUR/MWh (+3,000 GBP/MWh respectively) until further notice.

Yours sincerely,  
EEX Market Operations

Contact:

### Market Operations

P: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com

## Anpassung der technischen Preisgrenze für europäische Strom-Terminmarkt Produkte

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

die European Energy Exchange (EEX) wird den technisch möglichen Maximalpreis für Ordereingaben, Geschäftsabschlüsse sowie die Registrierung von Handelsgeschäften für alle Tages-, Wochenend- und Wochen-Futures am europäischen Strom-Terminmarkt von derzeit +3.000 EUR/MWh auf +4.000 EUR/MWh anheben. Die EEX GB Power Futures werden entsprechend auf +4.000 GBP/MWh angepasst. Diese Anpassung tritt zum **08.08.2022** in Kraft.

Die Änderung des technischen Maximalpreises für diese Strom-Terminkontrakte folgt der Anhebung des maximalen Clearingpreises im Day-Ahead Marktkopplungsmechanismus von +3.000 EUR/MWh auf +4.000 EUR/MWh, welche am 11. Mai 2022 in Kraft trat als sowie aus den hohen Preisen von 2.712,99 EUR/MWh und 2.987,78 EUR/MWh, welche am 3. April 2022 (für Liefertag 4. April 2022) am Spotmarkt für die Gebotszone Frankreich in Stunde 8 bzw. Stunde 9 festgestellt wurden.

Der technisch mögliche Maximalpreis für alle weiteren Strom-Terminprodukte (d.h. Monats-, Quartals-, Jahresfutures und -optionen) bleibt bis auf Weiteres bestehen bei +3.000 EUR/MWh (bzw. +3.000 GBP/MWh).

Mit freundlichen Grüßen  
EEX Market Operations

Kontakt:

**Market Operations**

P: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com